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Geachte raads- en commissieleden, 

In de raadscommissie BME van 14 januari jl. heeft mw. Bosch-De Veen (CU) een vraag gesteld over het 
Uitvoeringsplan Veiligheid 2021. Bijgaand ontvangt u hierop het antwoord. 

Met vriendelijke groeten, 
Griffie gemeenteraad Emmen 



Emmen, 18 januari 2021 

Geachte mevrouw Bosch en overige leden van de raad, 

In de commissie Bestuur Middelen en Economie van 14 januari jl. werd onderstaande vraag door 
mevr. Bosch van de ChristenUnie gesteld: 

Voor "Veilige woon- en leefomgeving" is veel meer uitgegeven dan in het 
Veiligheidsplan van vorig jaar werd aangegeven. In dat hoofdstuk staat echter nergens 
iets over meer inzet, er staat zelfs dat er veel minder inbraken waren i.v.m. Corona. 
Waardoor zijn de kosten dan zo tegengevallen? 
Dit geldt ook voor "Bedrijvigheid en veiligheid". In dat hoofdstuk wordt Corona wel 
meermalen genoemd, maar waar zitten de kosten in? 

Alvorens een reactie te geven wil ik mijn waardering uitspreken voor de wijze waarop u het 
Uitvoeringsplan Veiligheid 2021 heeft beoordeeld en daarbij heeft vergeleken met het 
Uitvoeringsplan 2020. 

Reactie: 
Ten aanzien van de middelen Veiligheid maken we een begroting gebaseerd op de te verwachte 
kosten voor de zes veiligheidsvelden voor de komende vier jaar. Dit omdat een aantal verplichtingen 
worden aangegaan met een meerjarig karakter. Daarbij kunt u denken aan de financiering van het 
Zorg & Veiligheidshuis en het Regionaal Informatie en Expertise Centrum (RIEC). 

Het verschil tussen de te verwachte uitgaven voor veilige woon- en leefomgeving en bedrijvigheid en 
veiligheid 2020 in het Uitvoeringsplan 2020 en 2021 heeft te maken met het feit dat in het overzicht 
abusievelijk de extra middelen voor BOA-toezicht per 2021 al meegerekend zijn in het budget 2020 
op beide aspecten. 

Hierdoor ontstaat een verkeerd beeld waarover u terecht een opmerking maakt. 
De verantwoording over de uitgaven voor Veiligheid in dit bijzondere jaar, met extra kosten voor de 
Corona inzet, maakt onderdeel uit van de verantwoording in de Jaarrekening 2020. 

Ik vertrouwerop u hierbij voldoende te hebben geïnformeerd. 

H.F. van Oosterhout 
(burgemeester) 


